
Urejena
kanalizacija

NA zadnji seji sveta krajevne skupnosti Med-
vode je tekla razprava o kanalizacijskem
omrežju v Medvodah. Uvodoma je poročal
predstavnik podjetja »Kanalizacija« o oprav-
ljenih delih v dveletnem obdobju, od prevze-
ma v upravljanje. V tem času so posneli vse
javno kanalizacijsko omrežje ter ga vnesli v
javni kataster. Delavci podjetja so letos oči-
stili javno kanalizacijsko omrežje v Medvo-
dah ter očistili vse jaške, obenem pa sproti
odpravljali vse pomanjkljivosti. V nadaljeva-
nju je predstavnik seznanil navzoče z načrti
in predvidenim programom graditve kanaliza-
cijskega omrežja, ki zajema celotno področje
in omogoča etapno graditev.

V razpravi so udeleženci pohvalili prizade-
vanja podjetja »Kanalizacija« ter obenem iz-
razili zahtevo po sodelovanju delovnih orga-
nizacij pn financiranju obsežnega programa.
Kako nujno je kanalizacijsko omrežje, nam
pove dejstvo, da ima samo Tovarna celuloze
244 litrov odpadne vode na sekundo. Ta se-
daj odteka v reko Soro. Graditev Iastne čistil-
ne naprave bi veljala nad 70 milijonov dinar-
jev, vključitev v skupno kanalizacijsko omrež-
je pa bi tovarno stalo le 15 novih milijonov.
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